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Van:  Burgemeester Danny de Vries 
Aan:  Gemeenteraad 
Datum:  22 april 2021 
 
 
Geachte raad, 
 
Ik dank de CDA-fractie voor hun amendement en maak hieruit op dat de fractie het proces - zoals dat 
nu is geregeld - wil proberen te verbeteren dan wel anders vorm te geven. En dat is altijd goed. Maar 
ik had wel graag de kans gehad om hierover een goede discussie te voeren en die krijg ik nu helaas 
niet, omdat ik vanavond vanwege een verplichte burgemeesterscursus afwezig ben. Vandaar dat ik u 
deze schriftelijke inbreng toestuur. 
 
Als burgemeester voelt de wijze waarop dit amendement nu gepresenteerd wordt, namelijk 
procesmatig niet goed. En ook de timing - zeer kort na mijn aantreden - vind ik persoonlijk onhandig. 
In de korte periode dat ik hier nu burgemeester mag zijn, is deze voorgestelde nieuwe werkwijze, niet 
eerder met mij besproken. En dat vind ik jammer, want ik krijg nu zelf niet de kans om een goede 
invulling te geven aan het voorzitterschap van het presidium en te beoordelen of - de reden die de 
CDA-fractie hiermee wil aanpakken - op deze wijze überhaupt is op te lossen. Daar heb ik op dit 
moment namelijk mijn twijfels over. De burgemeester is juist bij uitstek onafhankelijk, staat boven de 
partijen en is hierop aanspreekbaar.  
 
Mijn advies is dan ook om dit amendement vanavond (in ieder geval voor wat betreft dit onderwerp) 
niet aan te nemen en mij tot de start van de nieuwe raadsperiode de ruimte te geven om hierover de 
discussie aan te gaan en bestaande processen op de juiste wijze te verbeteren. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
drs. D.C. (Danny) de Vries 


